
Beretning på generalforsamlingen i antenneforeningen STOFA VESTAMAGER 

Der har ikke i det forgangne år været voldsomt mange henvendelser fra foreningens medlemmer, 
dog et par stykker, som er blevet løst med at formidle kontakt mellem abonnent og Stofa

Vi har fået en henvendelse fra kommende beboer i Grundejerforeningen Fasangården, han 
ønskede hjælp med en hurtigere internetforbindelsen, grundejerforening kunne ikke hjælpe. De 
fleste i Fasangården har abonnement i TDC, men enkelte har ikke - og kan ikke få TDC. Vi 
konstaterede, at pågældende så på hus 30 meter uden for vores dækningsområde, men ved 
fælles indsats er Stofa gået ind og lagt forbindelse til omhandlede hus.
Måske en udvidelse af dækningsområde??

I fortsættelse af sidste års generalforsamling, hvor vi med forbavselse kunne konstatere, at Stofa 
var i gang med en ændring i de enkelte antenneforeninger, har der nu været afholdt et par 
"formandsmøder". Her er vi blevet enige om, at starte om igen, således at vi vil arbejde frem mod 
de planlagte Brugerråd, men ikke nedlægge nogen af de eksisterende antenneforeninger.
Vi vil over tid nedsætte antallet af bestyrelsesmedlemmer, så vi kommer ned på ca. 5 
bestyrelsesmedlemmer, det vil således konstant være muligt at supplere de 3 medlemmer, der 
deltager i Brugerrådene.

De tekniske detaljer i øvrigt og nye tiltag vil jeg lade Stofa om at stå for under deres indlæg efter 
generalforsamlingen.


